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Náchodští radní se na svém jednání v minulém týdnu zabývali podnětem občanů k vydání
obecně závazné vyhlášky o regulaci hlučných činností ve městě. Na uvedené téma probíhá
diskuze již delší dobu a vyplývá z ní, že názory na vydání této vyhlášky se velmi různí.
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Proto se radní shodli, že nejprve než začnou podnikat kroky k vydání takovéto vyhlášky, osloví
náchodské občany a zeptají se na jejich názory formou ankety. Na základě odpovědí pak zváží
další postup a projednání.

  

"Rádi bychom tímto způsobem rozproudili veřejnou debatu na téma regulace hluku v Náchodě,
které se nyní nejeví zcela jednoznačně," vysvětlil starosta Jan Birke a dodal: "Zatímco na straně
jedné je řada lidí, které hluk o víkendech a ve svátcích obtěžuje, na straně druhé je mnoho lidí,
kteří kvůli svému zaměstnání nemají možnost některé práce na zahradě dělat v jiné době."

  

Anketa bude zveřejněna na www.mestonachod.cz  a v zářijovém čísle Náchodského
zpravodaje.
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